
Bijlage 2 

 

Van:  

Verzonden: vrijdag 31 augustus 2018 10:01 

Aan: info 

Onderwerp: Tarieven afval 

 

Beste heer, mevrouw, 

 

Er is nogal wat commotie ontstaan n.a.v. deze publicatie: https://dewoudenberger.nl/lokaal/hoge-

tarieven-voor-milieustraat-woudenberg-479745 

 

Via Facebook is er een discussie gaande over waarom de tarieven in Woudenberg zoveel hoger zijn 

dan omliggende dorpen. 

 

Dit lijkt me iets om te bespreken aangezien er anders wellicht 'wild' gedumpt gaat worden, of het 

afval wordt naar omliggende dorpen/steden gebracht: zij mogen hier uiteraard niet de dupe van 

worden, dit lijkt me geen wenselijke situatie. 

 

Ik verneem graag van u of dit in de gemeenteraad besproken kan worden. 

 

Met vriendelijke groeten, 

 


